

Recommended use: Sweet fennel is traditionally used in herbal medicine to help relieve digestive disturbances including bloating and flatulence.

Medicinal ingredients: Each vegetarian capsule contains:

Mastic gum (<i>Pistacia lentiscus</i>) stem bark resin.....	175 mg
Deglycyrrhinated licorice (<i>Glycyrrhiza glabra</i> , 4:1 DHE 600 mg, rhizome).....	150 mg
German chamomile (<i>Matricaria chamomilla</i> , 4:1 DHE 400 mg, flower).....	100 mg
Marshmallow (<i>Althaea officinalis</i> , 4:1 DHE 400 mg, root).....	100 mg
Sweet Fennel (<i>Foeniculum vulgare subsp. Vulgare var. dulce</i> , 4:1 DHE 200 mg, seed).....	50 mg

Non-medicinal ingredients: Silicon dioxide, magnesium stearate, hydroxypropyl methylcellulose (capsule shell).

Recommended dose (adults): Take 2 capsules 3 times per day. Do not take one half to one hour before or after intake of other medicinal products. Take between meals or 20 minutes before meals.

Recommended duration of use: Consult a health care practitioner for use beyond 2 weeks.

Caution/warnings: Hypersensitivity (e.g. allergy) has been known to occur, in which case, discontinue use. Consult a health care practitioner prior to use if you have diabetes mellitus, Crohn's disease; or are taking hypoglycaemic agents or hypolipidemic agents. Do not use if you have a known allergy to members of the Anacardiaceae family, such as pistachio.

Known adverse reactions: Do not use if pregnant or breastfeeding. Do not use in individuals with known or suspected sensitivity to the listed ingredients. Consult a healthcare practitioner if symptoms persist or worsen. Do not use if you are allergic to plant of the Asteraceae/Compositae/Daisy family, or to anethole or plants of the Apiaceae/Carrot family.



116-01

*Safety sealed for your protection.
Only available through health care
professionals. Bouchon scellé pour votre
protection. Seulement disponible par les
professionnels de santé publique.*



GastroEase

Digestive Formula Formule Digestive

120 CAPSULES/
GÉLULES



NPN 80037983

Usage : Fenouil doux est utilisé traditionnellement en phytothérapie pour aider à soulager les troubles digestifs comme les ballonnements et les flatulences.

Ingrédients médicinaux : Chaque gélule végétale contient:

Gomme mastic (<i>Pistacia lentiscus</i>) résine de l'écorce de la tige.....	175 mg
Réglisse déglycyrrhiziné (<i>Glycyrrhiza glabra</i> , 4:1 DHE 600 mg, rhizome).....	150 mg
Chamomille allemande (<i>Matricaria chamomilla</i> , 4:1 DHE 400 mg, fleur).....	100 mg
Racine de guimauve (<i>Althaea officinalis</i> , 4:1 DHE 400 mg, racine).....	100 mg
Fenouil doux graines (<i>Foeniculum vulgare subsp. Vulgare var. dulce</i>) 4:1 DHE 200 mg.....	50 mg

Ingrédients non-médicinaux : Oxyde de silicium, stéarate de magnésium, hydroxypropyl methylcellulose (coquille de la capsule).

Posologie (adultes) : Prendre 2 capsules 3 fois par jour. Ne prenez pas une moitié d'une heure avant ou après la prise d'autres médicaments. Prendre entre les repas ou 20 minutes avant les repas.

Durée d'utilisation recommandée : Consulter un praticien de soins de santé pour une utilisation au-delà de 2 semaines.

Mise en garde : Hypersensibilité (i.e. allergie) a été connue pour se produire, auquel cas, cesser l'utilisation. Consulter un praticien de santé avant l'usage si vous souffrez de diabète, la maladie de Crohn; ou sont les agents hypoglycémisants prise ou hypolipidémisants. Ne pas utiliser si vous avez une allergie connue aux membres de la famille des Anacardiaceae, comme la pistache.

Effets indésirables connus : Ne pas utiliser si vous êtes enceinte ou si vous allaitez. Ne pas utiliser chez les personnes ayant une sensibilité connue ou soupçonnée aux ingrédients énumérés. Consulter un praticien de soins de santé si les symptômes persistent ou s'aggravent. Ne pas utiliser si vous êtes allergique à la plante de la famille des Astéracées/Composées/Marguerites, ou à l'anéthole ou de plantes de la famille des Apiacées/Carottes.

Distributed by/Distribué par:

Biomed International Products Corp.

102 - 3738 North Fraser Way,
Burnaby, BC, V5J 5G7 Canada
1-800-665-8308 | biomedicine.com

L:

Exp: